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Det er med stor ærgrelse og frustration at vi erfarer, at vores projekt i Skanderborg 
Sundhedshus nu sættes i bero grundet uforudsete høje udgifter til tagkonstruktionen, idet 
der nu fra kommunens side er stillet krav om mansardtag i såvel længe- som 
tårnbygninger og ikke kun i tårnbygningerne, som der er budgetteret med.

Vores projekt er sammenlægning af to eksisterende praksis i Skanderborg – hhv sololæge 
Sisse Leth og Lægerne Vestergade v. Julie Damgaard og Lise Bøg.

Vi forventer med sammenlægningen og indflytningen i Skanderborg Sundhedshus at 
kunne betjene en større del af befolkningen i Skanderborg og at kunne indgå i et tættere 
arbejds- og sundhedsfremmende fællesskab med de øvrige aktører i Sundhedshuset, ikke 
mindst Skanderborg kommunes afdeling for Sundhedsfremme. 

Til dette formål blev der i foråret 2019 søgt om økonomisk støtte fra Sundheds- og 
Ældreministeriets pulje til opførelse og renovering af Sundhedshuse, og medunderskrivere 
på ansøgningen var blandt andre Regionsformand Anders Kühnau og Borgmester Jørgen 
Gaarde. Til vores store glæde fik projektet bevilget 3,1 millioner kroner til ombygning og 
etablering af ny lægeklinik på 3. sal, fløj C. Pengene er øremærkede vores projekt og vi 
risikerer, at de bortfalder hvis ikke de tages i brug inden 1. april 2020. 

Vi håber derfor, at Skanderborg Kommune vil genoverveje kravet om den fordyrende 
tagkonstruktion, så det ikke skal forhindre gennemførelsen af vores projekt. Hvis kravet 
om tagkonstruktionen fastholdes vil vi anmode om, at Skanderborg Kommune afsøger 
mulighederne for at bidrage økonomisk, så projektet (og puljepengene) ikke skal opgives.

Med venlig hilsen

Praktiserende læger Sisse Leth, Julie Damgaard og Lise Bøg 


